



Referat af Ordinær generalforsamling i Vejle Cykel Motion (VCM).

Tid og sted: Onsdag, den 21. februar 2024, kl. 19.00
Klubhuset, Toldbodvej 6, Vejle

Bestyrelsesformand Heinrich bød de fremmødte velkommen.

Dagsorden:

1) *Valg af dirigent*

Som dirigent foreslog Bestyrelsen Lars Dahl-Nielsen (LDN), der blev valgt ved applaus.

Dirigenten takkede for valget og konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt, jf. foreningens vedtægter.

LDN oplyste, at bestyrelsen havde bekræftet, at alle tilstedeværende var medlemmer af VCM og dermed stemmeberettigede. Herudover var 3 mødt med én fuldmagt hver.

LDN oplyste omkring stemmereglerne, herunder at stemmeafgivelse sker ved håndsoprækning medmindre én stemmeberettiget eller dirigenten kræver hemmelig afstemning.

Det/de indkomne forslag blev drøftet indledningsvist med forslagsstillerne.

2) *Formandens beretning*

Formanden aflagde sin beretning. Beretningen blev taget til efterretning og er tilgængelig på VCMs hjemmeside.

VIGTIGT: Husk Grejsdalsløbet søndag den 12. maj 2024. Kan man ikke hjælpe på selve dagen, er der rig mulighed for at hjælpe i dagene op til og efter den 12. maj.

3) *Fremlægelse af regnskab og budget*

Thomas Stie indledte punktet med at fremlægge regnskabet 2023 og budget for 2024 for Grejsdalsløbet, som er tilgængelig på VCMs hjemmeside.

Spørgsmål/bemærkninger/forslag:

- Bo: Rema1000 havde sponsoreret 10.000 kr. til depot, men ikke var medtaget i regnskabet.
- Hans: Man kunne give deltagerrabat til sponsorerne
- Litta: Det var nogle flotte opslag der bliver lavet på hjemmeside/Facebook



- Hans: Det kan være godt, hvis det var den samme, der sætter skilte op, som også tager dem ned efter grejsdalsløbet. Det gør jobbet nemmere, når der skal samles ind.
- Marianne: Man kan bruge google til at pin pointe hvor skilte står på ruten.
- Keld: Hvad koster det at få en deltager – reklamekronemæssigt ? Der blev svaret, at det er der ikke lavet udregninger for.
- Sten: Grejsdalsløbet har ry for at være "firstmover: Har man overvejet at lave landevejsløbet med en GPS rute – i stedet for skilte hele vejen – dermed spare opsætning af skilte.
- Niels: Penge brugt på markedsføring – konkurrencen mellem løbene har aldrig været så hård som nu. Så vi er nødt til at være synlige, og bruge penge på markedsføring.

a) Regnskab 2023

Tage gennemgik regnskabet for VCM, hvor regnskabet for Grejsdalsløbet er en del heraf. Regnskabet er tilgængelig på VCMs hjemmeside.

Spørgsmål/bemærkninger/forslag:

- Søren: Hvad er hensatte fondsmidler?
- Svar fra Per: Øremærkede sponsorat fra Sydbank, som ikke er brugt endnu.
- Søren: Hvordan kan det være vi er gået så meget fejl i indtægter på Grejsdalsløb?
- Svar: Lavere deltagerantal end budgetteret
- Jan: Sidste år blev regnskab og budget sendt ud i forbindelse med indkaldelsen – hvorfor ikke i år ?
- Svar fra Tage: Det har Tage ikke været klar over, at man gjorde – men en god ide at gøre det.

Regnskabet blev herefter godkendt ved applaus.

b) Budget 2024

Tage gennemgik budgettet for VCM, hvor budgettet for Grejsdalsløbet er en del heraf. Budgettet er tilgængelig på VCMs hjemmeside.

Spørgsmål/bemærkninger/forslag:

- Sten: Tilskud til klubtur 40.000,- hvad er det pr. medlem ?
- Svar: Det er ikke taget som et beløb pr. medlem, men overordnet ift. tidligere år
- Bent: Er der taget højde for de 0,99 % som skal betales til Mobilepay ?
- Svar: Det vil der løbende blive taget stilling til. Hvis over 500,- så vil man gerne have bank overførsel



- Else Marie: Klubftenudvalget er glade for at der står 25.000,- men vil gerne have at det var højere.
- Per: Jeg var med til at lave drejebog for udvalgene, og dermed den budgetterede udgift. Der har endnu ikke været sagt nej til nogle gode forslag, hvor et beløb skal bruges.

Dirigenten slog fast, at en eventuel godkendelse skete under forbehold for, at Bestyrelsens forslag til kontingent og støtte til søsterklubberne i punkt 4 blev godkendt.

Budgettet blev herefter godkendt ved applaus.

4) Indkomne forslag

a) Ændring af starttidspunkt om lørdagen - Anette

Det blev bekræftet, at forslaget var indkommet pr. skrift inden for fristen.

Dirigenten indledte – med hjælp fra Anette – med at præcisere afstemningstemaet; starttidspunkt lørdag fremrykkes til kl. 09.00 eller 09.30, og oplyste om stemmereglerne i dette tilfælde, hvor der er flere muligheder; der stemme først om det mest vidtrækkende (kl. 09.00), og er der ikke flertal for dette, stemmes der om det mindst vidtrækkende (kl. 09.30), og er der ikke flertal for dette, fastholdes det nuværende mødetidspunkt kl. 10.00.

Motivation for forslaget er at man kommer tidligere hjem.

Spørgsmål/bemærkninger:

- Kim: Det er en klub, hvor vi gerne skal kunne køre samme tidspunkt, alle sammen.
- Heinrich: Som jeg har forstået forslaget, at man kommer lidt tidligere hjem. Om vinteren er det som regel for tidligt.
- Kim: Da vi tidligere ændrede til kl. 13.00 om vinteren, så var der flere der stadig kørte kl. 10.00.
- Ole: Jeg er godt tilfreds med kl. 10.00 som starttidspunkt

Afstemning:

- 09.00: 14 stemmer
- 09.30: 18 stemmer

b) De øvrige punkter fra indkaldelsen

Efter en del debat om hvorvidt det var indkommet skriftligt indenfor fristen, konstaterede Dirigenten, at dette ikke kunne anses for sket, når det ikke fremgik af bestyrelsesreferaterne, at emnerne var debatteret ved bestyrelsesmøderne. Punkterne blev derfor rykket ned i punktet "Evt".



5) *Fastlæggelse af kontingent og støtte til søsterklubber, jf. §3, stk. 2*

a) *Kontingent*

Bestyrelsesformand foreslog på vegne af bestyrelsen, at kontingentet på 415,-/år fastholdes for 2024.

Forslaget blev herefter godkendt ved applaus.

b) *Støtte til søsterklubber, jf. §3, stk. 2*

Bestyrelsesformand foreslog på vegne af bestyrelsen, at støttebeløbet på op til 20.000 kr.

Spørgsmål/bemærkninger:

- Søren: Kan vi/vil vi kræve at de klubber der får støtte, stiller med hjælpere til Grejsdalsløbet?

Forslaget blev godkendt ved applaus.

6) *Valg til bestyrelsen (vælges for 2 år).*

Der er 3 medlemmer på valg. Ingen af de 3 ønsker genvalg. Der skal vælges 3 nye medlemmer.

Debat i salen:

- Helge: Jeg synes I skal spørge Heinrich om han ikke vil tage en sæson mere?
- Heinrich: Hvis jeg skal overveje det, så vil jeg være en skarn om jeg ikke overvejede det, men så skal vi have nogle flere med i udvalgene. Plus at vi stadig mangler 2 i bestyrelsen. Jeg har spurgt nogen, inden generalforsamlingen, om de vil i bestyrelsen; Kristian og Annette.
- Annette: Jeg vil gerne nøjes med at starte som suppleant.
- Kristian: Principielt synes jeg man skal støtte op om den siddende bestyrelse, men hvis de alle løber fra pladsen, så er jeg villig til at acceptere et valg.
- Bent: Vi er nogle i bestyrelsen som er oppe i årene. Vi mangler ny inspiration fra yngre kræfter.
- Søren: Må jeg ikke opfordre nogle af de skønne kvinder til at være med i bestyrelsen.
- Niels: Jeg synes det er beskæmmende at vi ikke kan finde en bestyrelse. Jeg bruger selv over 200 timer og 2 fridage på at arrangere Grejsdalsløbet. Det kan ikke passe, at tiden mangler.
- Frank Ulm: Jeg har tidligere været i bestyrelsen, og har lidt mere tid nu, så jeg kan godt tage en tjans.



- Kristian Jacobsen: En kort præsentation
- Frank Ulm: En kort præsentation

Valgt ved applaus:

- Kristian og Frank er nyvalgt
- Heinrich er genvalgt

7) *Valg af 2 bestyrelsessuppleanter (vælges for 1 år).*

Der er 2 suppleanter på valg. Ingen af de 2 ønsker genvalg. Der skal vælges 2 nye suppleanter.

Debat i salen:

- Bent: Til alle bestyrelsesmøde er suppleanter med til møderne og der vedtages ikke noget, så man har lige så meget at skulle sige som bestyrelsesmedlemmerne.
- Annette Poulsen: Vil gerne still op – som tidligere nævnt
- Jørgen Lange: Stiller op som suppleant

Valgt ved applaus:

- Annette og Jørgen er nyvalgt

8) *Valg af 2 revisorer (vælges for 1 år)*

- Bo Gordon Vallentin er på valg
- Peter Meineche er på valg

Begge genvælges ved applaus.

9) *Valg af 1 revisorsuppleant (vælges for 1 år)*

- Henrik Andersen er på valg

Henrik genvælges ved applaus.

10) *Valg til Udvalg*

Nuværende navne er nævnt i beretningen fra formanden. Afgående navne fremgår også af formandens beretning.

Alle tilstedeværende nuværende udvalgsmedlemmer fik udleveret vingaver.

Per Jensen fik udleveret vingave for sin assistance med klubbens bogføring.

a) *Klubaftener:*

a. *Nyvalgt:*

- i. Bent Pedersen

b)



- a. *Nye medlemmer:*
 - i. Kristian Jensen
 - ii. Henrik Andersen
 - iii. Peter Leach Jørgensen
 - iv. Jeanette Borch Lind
- c) *Langtursudvalg:*
 - a. *Nye medlemmer:*
 - i. Jan Mahler
 - ii. Hans Jessen
 - iii. Per Jensen
- d) *Motionsløbs planlægningsudvalg:*
 - a. *Nye medlemmer:*
 - i. Tage F. N. Jensen
 - ii. Henrik Andersen
- e) *Gravel turs udvalg:*
 - a. *Nye medlemmer:*
 - i. Kim Frank
 - ii. Janni Terp Hansen
- f) *Festudvalg:*

Kommentar: Kim Frank: Der stilles forslag om, at man afholder Generalforsamlingen og laver det til en fest.

- a. *Nye medlemmer:*
 - i. Susanne Jensen
 - ii. Mette Stie
 - iii. Bent Pedersen

Øvrige medlemmer fra udvalgene er genvalgt fra sidste sæson.

11) Eventuelt

- Dennis:
 - Evt. frasalg af Grejsdalsløbet og forhøjelse af kontingent
 - Hvad skal vi bruge vores penge til, det er svært at få folk til at bidrage.
 - Det bør være sådan at vi kan få medlemmerne til at deltage i opgaverne omkring Grejsdalsløbet.
 - Hvis man ønsker at nyde af tilskuddene, så bør man også yde en indsats.
 - Det er også svært at få folk til at deltage i udvalgene.
- Mette: Hvorfor nævne det i dag, dem der sidder her i dag er for langt hovedparten, dem der også deltager aktivt og hjælper i aktiviteterne



- Dennis: Korrekt, men i dag bliver der taget referat, så budskabet kommer ud til dem der ikke deltager.
- Jens: Jeg tror du skælder ud på de forkerte, af 200 medlemmer er der måske 60-80 der kommer ned månedligt.
- Dennis: Det handler ikke om hvem der er aktive, men det handler om at man forventer at medlemmerne deltager omkring Grejsdalsløbet.
- Sten: Jeg vil godt give Dennis ret, er det bestyrelsen og styregruppen der ønsker løbet – eller er det medlemmerne ?
- ????: Jeg har ikke hørt om opgaverne, og at der skulle være en meldt en opgaveliste ud.
- Per:
 - Det her handler om en masse andet end grejsdalsløbet, det er en værdi diskussion.
 - Bestyrelsen bør lave en medlemsundersøgelse og afholde en værdi debat om hvad vikarerne for klubben og Grejsdalsløbet skal være.
 - Hvis I vil ud i at det kun er dem der hjælper der kan få tilskud, så skal I finde en anden bogholder, for det bliver umuligt at styre administrativt.
- Bent:
 - Jeg har siddet i trafikregulering de sidste 3-4 år, det er op ad bakke, at finde folk til at løse opgaven.
 - 1/3 del falder typisk fra, og svært at få opgaven løst.
- Susanne: Jeg vil bare sige jeg er stolt af grejsdalsløbet, og det er en del af vores DNA – så vi skal ikke af med Grejsdalsløbet
- Dennis: Enig – Folk skal bare være klar til at hjælpe !
- Niels:
 - Kommentar fra styregruppen – oplever velvilje for at hjælpe til løbet, i hvert fald på nogle af opgaverne. Styregruppen bruger rigtig mange timer på arrangementet.
 - Tidligere gav man et gavekort på Kr. 300,- man bør holde en fest for beløbet.
 - Cirka 60 % deltager omkring grejsdalsløbet – dvs. der er 40 % som ikke lige kan op til / under / eller lige efter. Det er tankevækkende.
- Michael Hohn:
 - Hvad vil vi med klubben udover Grejsdalsløbet.
 - Afstemme forventninger og hold aftaler. Kører man til kl. 20, så bør man kun køre til kl. 20.00
- Sten: Bemærkning til Michael, i andre klubber kører man netop så man begrænser og er tilbage kl. 20.00 og få det fællesskab i klubben. Der er en tendens til at man her i klubben kører lige til det bliver mørkt og køre direkte hjem, og derfor ikke får dyrket fællesskabet i klubben.
- ????: Kan man ikke bruge e-mail som kommunikationsmiddel i stedet for min forening ?
- Dennis: Det kan jeg hurtigt fortælle hvorfor. Det eneste sted vi har alle samlet er MIN FORENING. Så det er det nemmeste medie at dele oplysninger og nyheder samt aktiviteter på.
- Dirigent: Det må være noget som bestyrelsen tager en drøftelse om.



- Keld: Valg til formandspost og kasserer – det synes jeg generalforsamling skal afgøre, og ikke bestyrelsen selv. Jeg ved det kræver en vedtægtsændring.
- Dirigent: Det forslag skal indsendes som et forslag til vedtægtsændring, ved generalforsamling. Der er både fordele og ulemper ved begge metoder. Fx hvis generalforsamlingen vælger en formand, som resten af bestyrelsen ikke kan arbejde med.
- Dennis:
 - Der har været nogle grimme styrt, og vi har diskuteret det flere gange i bestyrelsen.
 - Når vi nu kører herfra, så har det tit handlet om at rykke ned i gruppe, og køre resten af holdet nedad. Dermed er der andre der bliver presset over evne. Så vælg nu at køre på de hold, hvor du selv bliver udfordret og ikke der hvor du kan smadre de andre !
 - Når hold kører afsted fra pladsen – så kryds ikke vejen, men kør retning Fredericiavej!
- Claus: Det lyder til at der er en del der ikke har modtaget besked om mulige opgaver til Grejsdalsløbet, kan vi ikke få det sendt ud.
- Niels: Der bliver senest med udgangen af februar taget fat i alle, men har vi de rigtige mails ?
- Erling: Lyder til der er en del der ikke er blevet kontaktet omkring opgaver.
- Mette: Man må simpelthen også selv kunne melde sig på banen og kontakte styregruppen, og få af vide hvilke opgaver der er mulige
- Sten: Jeg har kigget på Road book, så man kan melde sig til alle løb og få kr. 100,- pr løb – og dræne klubkassen.
- Dennis: Det er kun dem som løbsudvalget lægger op man kan få støtte til. Man kan søge udvalget om at støtte et løb, men det kræver at udvalget godkender løbet.
- Heinrich: Hvis du f.eks ønsker at lave en tur, så skal turen være slået op så den er tilgængelig for andre medlemmer. Du kan lave en tur til Nakskov, som så skal være slået det op i ordentligt tid, og godkendt af bestyrelsen.
- Erling: Det fremgik af regnskabet at Mallorca var på med et beløb. Vi har ikke fået tilskud – bare til info.
- Henrik: Var der ikke noget med årets motionist ?
- Heinrich: Jo – først vil jeg gerne se Per heroppe – han var årets motionist sidste år.
- Årets motionist i år er Niels Erik – var der ikke engang noget om at personer i bestyrelsen og styregruppen ikke kan blive årets motionist. Jo – men han har været god til at arrangere ruter på træningsaftener – derfor får han prisen i år.
- Dirigenten spurgte om der var flere kommentarer under eventuelt.

Referent: Kasper Kristensen Rask

Dirigenten. Lars Dahl-Nielsen